

မိဘများအတွက် ကော်လိုရာဒို အလှည့်အပြောင်း (CoAlt) လမ်းညွှန်- DLM အင်္ဂလိပ်ဘာသာပညာရပ်နှင့် သင်္ချာအကဲဖြတ်ခြင်းများ



စိစစ်ချက်များသည် ကျောင်းသား၊ မိဘ နှင့်ဆရာများအတွက် ကျောင်းသားတစ်ဦး တတ်မြောက်သင့်သော ပညာရပ်အဆင့်သို့ ကျွမ်းကျင်တတ်မြောက်မှု ရှိ မရှိနှင့် ကျောင်းပြီးသည့်အခါ ၂၁ ရာစုအတွက် ကောင်းစွာ ပြင်ဆင်ထားနိုင်သည့် လမ်းကြောင်းပေါ်တွင် ရှိ မရှိကို အလွန် တန်ဖိုးရှိသော အခြေအနေပြ အချက်အလက်များ ပေးနိုင်ပါသည်။ အကဲဖြတ်ရလဒ်များသည် သင့်ကလေး၏ပညာသင် တိုးတက်မှု၏ သက်သေအတိုင်းအတာတစ်ခုကိုပေးပါသည်။



CoALT:DLM အင်္ဂလိပ်ဘာသာ ဝိဇ္ဇာနှင့် သင်္ချာဘာသာ စာမေးပွဲ ဆိုသည်မှာ အဘယ်နည်း။

CoAlt:DLM အင်္ဂလိပ်ဘာသာပညာရပ်နှင့် သင်္ချာအကဲဖြတ်ခြင်းများဆိုသည်မှာ အဆင့် သတ်မှတ်ချက် အခြေပြုပြီး ကျောင်းသား၏ ကိုလိုရာဒိုပညာရပ်ဆိုင်ရာစံနှုန်းများ၏ တိုးထားသောအထောက်အထားရလဒ်များ ပြည့်မီတိုးတက်မှုကို တိုင်းတာသည့် စိစစ်ချက်ဖြစ်ပါသည်။ ဤ စိစစ်ချက်သည် အစိုးရချမှတ်ထားသည့် သိမြင်ခြင်းဆိုင်ရာ ချို့တဲ့ပြီး ဖြေဆိုနိုင်အောင် အပြောင်းအလဲများပြုလုပ်ပေး သော်လည်း PARCC တွင် မပါဝင်နိုင်သောကျောင်းသားများ အတွက်၊ နိုင်ငံတော်မှချမှတ်ထားသော စိစစ်ချက်ဖြစ်ပါသည်။ CoAlt:DLM အင်္ဂလိပ်ဘာသာပညာရပ်နှင့် သင်္ချာအကဲဖြတ်ခြင်းများသည် ၃-၁၀တန်းကျောင်းသားများအား စစ်ဆေးသော စာမေးပွဲဖြစ်ပါသည်။



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် မည်သည့်အချိန်တွင် စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်နည်း။

စာမေးပွဲကာလ
စာမေးပွဲကာလအတွင်းတွင် သင့်ကျောင်းသားများအား အချို့နေ့များတွင် စာမေးပွဲစစ်နိုင်ပြီး အချို့နေ့များတွင် စာသင်နိုင်ပါသည်။ ကျောင်းသားများမှ တစ်ချိန်လုံးစာမေးပွဲမဖြေရပါ။ သင့်ကျောင်းသားအတွက် စာမေးပွဲနေ့ရက် အတိအကျကို၊ သင့်ကလေး၏ ဆရာထံတွင် ဆက်သွယ် မေးမြန်းပါ။

မတ်လ ၁၅ ရက်၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်- ဧပြီလ ၂၈ ရက်၊ ၂၀၁၇ ခုနှစ်



ကျွန်ုပ်၏ကလေးသည် ရမှတ်များမည်ကဲ့သို့ ရမည်နည်း။

သင့်ကလေးသည် အမှတ်စကေးတစ်ခုနှင့် စွမ်းဆောင်ရည် အဆင့်သတ်မှတ်ချက် ရရှိပါမည်။

CoAlt:DLM ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် အဆင့်သတ်မှတ်ချက်အား ဇူလိုင်လ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ပြီးစီးခဲ့ပါသည်။ CoAlt:DLM အင်္ဂလိပ်ဘာသာ ဝိဇ္ဇာနှင့် သင်္ချာဘာသာ အမှတ်အချက်အလက်အား ကော်လိုရာဒို ပညာရေးဌာနသို့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဆောင်းဦးကာလတွင် ပေးပို့ပါမည်။



ဤရမှတ်များအားမည်ကဲ့သို့အသုံးပြုမည်နည်း။

စာမေးပွဲအစီအစဉ်၏ အဓိကရည်ရွယ်ချက်မှာ သိမြင်မှုဆိုင်ရာ ချို့ယွင်းချက်ရှိသည့် ကိုလိုရာဒိုကျောင်းသားများအနေဖြင့် အင်္ဂလိပ်ဘာသာ ဝိဇ္ဇာနှင့် သင်္ချာဘာသာစာမေးပွဲများတွင် ကိုလိုရာဒိုပညာရပ်ဆိုင်ရာစံနှုန်းများအရ ထတိုးထားသောအထောက်အထားရလဒ်များသို့ ပြည့်မှီအောင်ဆောင်ရွက်နိုင်မှု အတိုင်းအတာကို အတန်းတစ်တန်းပြီးသည့်အခါ ဖော်ထုတ်နိုင်ရန်ဖြစ်ပါသည်။ CoAlt ရလဒ်များသည် ထိုထားသောအထောက်အထားရလဒ်များနှင့်နှိုင်းယှဉ်၍ ကျောင်းသား၏ပညာရေးတိုးတက်မှုကို တိုင်းတာနိုင်မည့်အထွာတစ်ခုအဖြစ်ပံ့ပိုးပေးပါသည်။



ထပ်ပေါင်းအချက်အလက်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အခြား သတင်းအချက်အလက် များလိုအပ်ပါက တာဝန်ခံမှု၊ သုတေသန နှင့် အကဲဖြတ်ခြင်း ဆိုင်ရာ ဝက်ဘ်ဆိုက်- www.dpsare.com သို့ သွားရောက် ကြည့်ရှုပါ။

ကျွန်ုပ်တို့သည် သင့်ကလေး၏ပညာရေး တွင်ပါဝင်ပတ်သက် ပေးရန် သင်ကိုတိုက်တွန်းပါသည်။ သင့်အိမ်မှာ သင့်ကလေးအတွက် သင်ကူညီပေးနိုင်သည့် နည်းလမ်းများအတွက်နှင့် စမ်းသပ် နေရာထိုင်ခင်းရရှိရန် သင့်ကလေး၏ဆရာမနှင့် ဆက်သွယ်ဖွဲ့ကြိုးစားရန် ကျေးဇူးပြုပြီး မနှောင့်နှေးပါနှင့်။

အထောက်အကူပြုမည့် အချက်အလက်များ ရရှိစေရန် အပါအဝင်- အောက်ပါ <http://standards.dpsk12.org/standards-resources/> ဝက်ဘ်ဆိုက်သို့ သွားရောက်ကြည့်ရှုရန် တိုက်တွန်း အပ်ပါသည်။

- နည်းပညာဆိုင်ရာမိဘလမ်းညွှန်
- အင်္ဂလိပ်စာလေ့လာသူများအတွက် သတင်းအချက်အလက်
- ကော်လိုရာဒို အစိုးရ အရင်းအမြစ်များ

စိစစ်ချက်များနှင့် စပ်လျဉ်း၍သိလိုသည်များနှင့် မေးခွန်းများ ရှိပါက သင့် ကလေး၏ကျောင်းအား တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ် ၍ဖြစ်စေ သို့မဟုတ် မိသားစုဝင်ဝန်ဆောင်မှုဌာန ဖုန်းနံပါတ် (၇၂၀) ၄၂၃-၃၀၅၄ ကိုဖြစ်စေ ဆက်သွယ်မေးမြန်း နိုင်ပါသည်။